
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 26
Topolany

Č. 4 / 2023 04. 04. 2023 / 18:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Roman Koutek, Dušan Vilímec ml., Václav Stodůlka, Jana Půrová, Alena Koutková ml.,
Dalibor Teimer, Eva Vařeková, Lukáš Hrachovec, Kateřina Řezníčková

Hosté: p. Psota, MPO - M. Dvořák

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
schválení programu

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Odstavené auto na parkovišti u Moravského gruntu
V řešení.

3 Vystoupení hostů

3.1 Připomínky p. Psoty
- kácení stromů na pozemcích vlastníka
-výhrady jednání  Hnutí DUHA Olomouc při správním řízení 
- odpovězeno - záležitost v této věci se netýká KMČ

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 11/2022 ze dne 06. 12. 2022: Posouzení stavu nového chodníku na křižovatce ulic U Sv. Jana a
Bílkova - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Došlá pošta
1. Parkování - stížnost občanky na parkování na zeleni (U Parčíku) - Upozorňujeme občany, že parkování na
zeleni není povoleno.
2. komunikace s MMOl -  estetizace
 

5.2 Parkovací stání - Nedbalova
Proběhla schůzka s projektantem p. Tužínem, financování  zpracování projektu  z  estetizace. 

Usnesení:
Zhotovení projektové dokumentace k parkovacím stáním na ul. Nedbalova.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1

5.3 Sanace skládky pod třešněmi
Proběhla schůzka s pracovníky MMOl - OZMOH - ohledně sanace skládky. Proběhlo odstranění zeleně.



Proběhne další schůzka s pracovníkem TSMO a.s. - nacenění.

5.4 Cyklostezka Hněvotín
Informace od starosty z Hněvotína o výkupu pozemků, zastupitelstvo Hněvotína bude projednávat 11.4.

5.5 Skládky odpadu na veřejných pozemcích
Žádáme občany, aby nezanechávali odpad na veřejných pozemcích. Např. ořezanou zeleň na ul. U Parčíku.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Projektová dokumentace - parkovací stání ulice Nedbalova

osloven projektant p. Tužín,  je ochoten zpracovat projekt.

2 Obnova zeleně na ul. Bílkova, Nebalova

KMČ požaduje vyjádření odboru zeleně ohledně dosazení keřů v ul. Bílkova a Nedbalova.

3 Odvoz odpadu z hřiště

KMČ požaduje vyvážení odpadu z odpadkových košů na hřišti.

8 Obecné informace

8.1 Ukliďme Topolany
Proběhla úklidová akce za účasti některých členů KMČ. Děkujeme všem zúčastněným dobrovolníkům. 

8.2 Příští jednání KMČ - 9.5.2023

8.3 Výzdoba obce
Děkujeme Klubu seniorů za výzdobu obce a uspořádání Velikonoční výstavy

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2023

Datum schválení zápisu: 05. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Roman Koutek

Zapsal/a:
Roman Koutek

Ověřil/a:
Lukáš Hrachovec


